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Explanatory Note for the Judicial Seminar 2025

The Judicial Seminar 2025 is entitled “Protecting human rights in a world of Artificial Intelligence, algorithms and big data.” There will be four topics: “Council of Europe/European standards on Artificial Intelligence: setting the scene,” “Freedom of expression in the age of Artificial Intelligence,” “Artificial Intelligence and the right to fair trial” and “Addressing potential discrimination in Artificial Intelligence.”

A background paper has been prepared by the Court’s Registry, setting out a selection of references to relevant Convention case-law. The document will be accessible via the following link: 

https://www.echr.coe.int/documents/d/echr/seminar-background-paper-2025-eng




Note explicative pour le séminaire judiciaire 2025

Le séminaire judiciaire 2025 a pour titre « La protection des droits de l’homme dans le monde de l’intelligence artificielle, des algorithmes et des mégadonnées (big data) » et comporte quatre thèmes : « Les normes européennes/du Conseil de l’Europe en matière d’intelligence artificielle : poser les bases », « La liberté d’expression à l’ère de l’intelligence artificielle », « L’intelligence artificielle et le droit à un procès équitable » et « Traiter les discriminations potentielles nées de l’intelligence artificielle ».

Un document préparatoire a été élaboré par le greffe de la Cour, dans lequel figure une sélection de citations de la jurisprudence pertinente de la Convention. Ce document sera accessible via le lien suivant :

https://www.echr.coe.int/documents/d/echr/seminar-background-paper-2025-fra
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